
    
Den norske kirke    

 TVEIT MENIGHETSRÅD   
     

Til menighetsrådets medlemmer.    
Menighetsrådsmøte nr.7 ble holdt tirsdag 10.10.23 kl.19,00 på   

 menighetshuset.    
   

Forfall: Kari Britt Nyhus, Gunn Bjerke, Hans B. Andreassen 

  

   

Åpning:  Knut Anders Borgen 

Drikke:  Eva Ryen 

  

  

Sak 19.23        Godkjenning av innkalling / saksliste og protokoll fra forrige møte.       

Vedtak: Innkalling og saksliste ble godkjent.       

Vedtak: Protokoll fra møte 05.09.23 godkjent.     

  

Sak 20.23 Flytting av Humphry statuen.   

Etter ny samtale med representant fra Historielaget, ble vedtaksforslaget 

 endret. 

Vedtak: 

 MR vil få flyttet Humphry statuen utenfor kirkemuren som oppbevaring. 

 Torgny snakker videre med noen i slekta til  Humphry om de ev. vil ha den et 

 annet sted. 
  

Sak 21.23 Bundne og disposisjons Fond.   

              Vedtak:  

Menighetsrådet vedtar at det fra dags dato kun er                  

 Menighetsbladet og Kirkekoret som skal ha bundne fond. 
  De øvrige Fond skal være disposisjonsfond.  

  

  

  

Informasjon  

  

• Ellen Najmy hadde en kort oppsummering av valget. (prosess, gjennomføring 

og resultat) 

• Ny strømstyring i Forpakterboligen. Vi kjøper nye ovner og strømstyring til 

Forpakterboligen, slik at vi kan fortsette med kirkekaffe o.a. utover vinteren. 

Knut Anders Borgen forhører seg om det er mulig å få en slags isolering  

 foran vinduene. Helst noe som vi kan se gjennom. 



 

• Litt om status til Tveit kirke vedrørende «skifte» av tak og spir. 

Det er i utgangspunktet satt en deadline den 15.desember, men prosessen 

 ligger foreløpig ca 3 uker bak skjema. 

Med mye utstyr på parkeringsplassen, er det sterkt behov for   

 parkeringsvakter ved større gudstjenester, begravelser og andre   

 arrangement. 

 

• Julegran ved kirken. Torgny ordner dette. 

 

• Julegrantenning ved menighetshuset. Jens Olai har snakket med Hamre Vel 

og vil prøve å få til et samarbeid mellom Velet, KIWI, Geheb, menigheten og 

Veterankorpset. 

 

• Møte 31. okt. (Gammelt og nytt MR + staben) 

Program: 

Vi starter med mat og småprat (smørbrød og bløtkake (E.N. bestiller) 

Presentasjonsrunde av den enkelte. 

*Informasjon om menighetens arbeid og de enkelte utvalg. 

Menighetsarbeid (Torgny.) 

Strategi og planer (Jens Olai og Lise) 

Staben forteller om litt av sine hovedfelt. 

Hver av representantene forteller litt fra de ulike utvalgene. 

* På slutten av kvelden trekker de medlemmene av det gamle MR som ikke skal 

 være med videre i 4 år + deler av staben seg tilbake, og det nye MR  

 konstituerer seg med leder og nestleder + velger representant og vara til 

 Fellesrådet. 

 

Eventuelt. 

E.N. gir Bente Urdal tilbakemelding på Økonomiplanen 2024-2027                

 MR aksepterer “vedtakene for Tveit” men vil jobbe videre med strategi for 

 diakoni behovet (trolig i et samarbeid med Hånes).  

E.N sjekker med Bente om beløpet for Trosopplærings tiltak og når det vi har 

 brukt, skal rapporteres. 

 

Ellen Najmy Mørch 


